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《新英语每周读写培优（9下）》

内容概要

《新英语每周读写培优(9年级)(下册)》主要内容：古人云：“读书破万卷，下笔如有神”，讲的就是
阅读的重要性，没有语言的输入，就没有高质量的语言输出。国家教育部新近颁发的《英语课程标准
》（试验稿）对中小学学生阅读能力的发展提出了明确的分级要求，确定了各级阅读的词汇量、习惯
用语、文体等范围及阅读题型与阅读能力发展的层次。阅读在学生的学习和生活中占有重要的地位。
英语阅读理解的目的不仅是让学生学会语言知识，获取文章的信息，领悟文章的内涵，更重要的是要
学生掌握阅读的方法和技巧，成为一个有独立阅读能力的人。新课程改革要求学生掌握更多的阅读方
法和技巧。
阅读和写作是相辅相成的。“写”在英语学习中具有举足轻重的作用，在各类英语测试中占有15％-30
％的比分。
本套读物以独特的视角选编了适合初中学生阅读的各类题材的短文，有讲解、有练习，而且读写结合
。我们相信广大读者能从中受益，大大提高读写能力，以达到和超越新课标的要求。
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《新英语每周读写培优（9下）》

书籍目录

第1周 短篇故事
第2周 人物传记
第3周 史地文化
第4周 新闻报道
第5周 图形表格
第6周 幽默小品
第7周 说理小品
第8周 科普小品
第9周 顺向法
第10周 逆向法
第11周 证据法
第12周 信息转化法
第13周 摘录法
第14周 直接事实法
第15周 事实细节题
第16周 归纳概括题
第17周 主旨大意题
第18周 猜测词义题
第19周 信息搜索题
第20周 推理判断题
第21周 综合练习1
第22周 综合练习2
第23周 综合练习3
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第25周 综合练习5
第26周 综合练习6
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《新英语每周读写培优（9下）》

章节摘录

　　Once there lived in Europe a learned man. He was so well-known for his goodknowledge of almost everything
that lots of people from all over the country came to learnfrom him. The great man taught his students
whole-heartedly and answered theirquestions with great patience.　　One day a student asked him, "My dear
teacher, didnt you say you yourself havemany, many more questions about things than we do？ But I think we
students have farmore than you. "　　With a smile on his face, the teacher drew two circles, one as large as a big
cake, theother smaller.　　Then he said, "Of course, -Ive learned much more. But its wrong to think that ateacher
has fewer questions than his students. Now look at these two circles. The insideof the bigger one is my knowledge
of things, and the inside of the smaller one is yours.Out of the circles is what is still unknown to us all. Since mine is
larger, I have to use thelonger line to draw the bigger circle. That means I have more opportunities to facewhat is
still unknown. And that s why I myself have more questions than you do. Themore you learn, the more questions
you have. Youll never learn enough, you know. "
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